
HARFOVÝ KONCERT 

Ve čtvrtek 15. května přijela do našeho Městského centra zahrát našim klientům, a hlavně 

klientkám ke Dni matek harfistka paní Katarína Ševčíková. Klienti se na paní Katarínu 

vždy moc těší, přijela k nám již po čtvrté. Jako každý rok nás obohatila krásnými tóny 

královského nástroje a pod jejími prsty zazněly známé písně našich i světových 

skladatelů. Po krátkém úvodu skladeb, které nám paní Katarína s lehkostí předvedla, nás 

zavedla do historie harfy, kde se často tento strunný nástroj objevuje a také, že v dnešní 

době mohou harfy hrát i sólově. Zazněly zde i skladby pana Petra Maláska staršího, 

Turecký pochod a ukázky hudby z filmů. Katarína Ševčíková patří mezi vyhledávané 

harfistky nejen v České republice a na Slovensku. Kromě sólových koncertů také 

vystupuje i v komorních sestavách a spolupracuje s řadou hudebníků. Stala se tak za 

posledních deset let jednou z nejvyhledávanějších harfistek ve všech hudebních žánrech a 

také světa showbusinessu. Tónem a koncertem její královské harfy jsou každoročně 

velice elegantně a důstojně zahajované i různé prestižní akce a slavnostní 

příležitosti nejenom u nás ale i v zahraničí. 

 

 



NÁVŠTĚVA DĚTÍ Z MATEŘSKÉHO CENTRA 

Pravidelně jednou za čtrnáct dní za našimi klienty přichází děti z Mateřského centra 

s jejich maminkami. Společně zpíváme, cvičíme i tancujeme pod vedením paní Marcely 

Štencové. Naši klienti si zavzpomínají na svoje mladá léta a na to jak jejich děti a vnoučata 

byly malé. Vždy se těšíme na jejich návštěvu a moc děkujeme, že si na nás děláte čas. 

Marie Novotná, aktivizační pracovnice 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Výlet do Poděbrad 

Konečně dočkali, dlouho plánovaný výlet s klienty a žáky ze ZŠ Husovo náměstí se včera 

uskutečnil, a to za nádherného počasí. 

Přesně na 12:00h byl přistaven speciální autobus, který k nám dorazil až z Chebu. V čem 

byl speciální? Dokáže přepravovat i klienty, kterým zdravotní stav nedovolí opustit vozík. 

Oceňujeme trpělivost a klidný přístup posádky autobusu, který dodával pohodu celé akci. 

Milou a laskavou společností pro nás byli žáci 8. a 9. tříd ze ZŠ Husovo náměstí, pod 

vedením paní učitelky Blanky Mlejnkové. 

Tak přirozené splynutí žáků a klientů jsme opravdu nečekali. Snad by nám nikdo nevěřil, 
že jsme se všichni viděli poprvé. 

Žáci dělali společnost všem klientům v průběhu celého výletu, starali se o ně, povídali si, 

doprovázeli je po lázeňské kolonádě. 

Bylo neuvěřitelné, jaký špalír jsme dokázali vytvořit, nakonec skoro padesátičlenná 

skupina už je vidět. 

Chtěla bych touto cestou poděkovat všem, kteří se výletu zúčastnili a přispěli k jeho 

realizaci. 

Není to obvyklé, chce to kuráž a chuť, protože je to zejména starost o ty, kteří nám dali 

důvěru, naši klienti. 

Je moc fajn slyšet : „Jsem ráda, že jsem jela“, i když jsem se bála, že to na vozíku 

nezvládnu, ale vy jste mi to umožnili a já zjistila, že to ještě dokážu“. 

Nebo: „Zmrzlinu už jsem neměl asi dvacet let a je opravdu výborná“. 

Či: „Já jsem tak ráda, že jsem tady, doma bych se na takový výlet nikdy nedostala“. 

Pak to vše dává smysl a motivuje k dalším podobným akcím. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 



 

 

 


